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VEDR. ENDRINGER I BARNEHAGELOVEN -
ENORME ENDRINGER FOR BARNEHAGESEKTOREN

1. Det statli e øremerkede driftstilskudd fernes.

Kommentar: I dag er Statstilskuddet øremerket. Vi far takstene senhøstes og kan
regne ut summen vi far for påfølgende år slik at vi får tatt dette med i budsjettet for
neste år. Med andre ord er dette en forutsigbar sum, og faktisk den eneste
forutsigbare summen vi har, da vi i vår kommune aldri vet sikkert hva det
kommunale tilskuddet blir. I fjor fikk vi vite dette endelig først i april. Året før ble
det september før vi visste sikkert.
Det kommunale tilskuddet burde vært fordelt etter samme prinsipp som det
øremerkede statstilskuddet. Dette vil blitt rettferdig og uavhengig av den enkelte
kommunes økonomi.

2. Alle tilskudd  skal komme fra kommunene

Kommentar: Dersom statstilskuddet også skal komme fra kommunen, og ikke
lenger være øremerket, ser jeg for meg en uforutsigbarhet som er fullstendig
uholdbar for oss som driver to private barnehager på seriøst grunnlag.
Vår kommune har dårlig økonomi, og vi flykter at et ikke øremerket statstilskudd
vil gå til andre etater enn barnehagene.

3. Endrin en kan 'elde fra 1. 'anuar 2009

KOMMENTAR: Disse endringene MÅ ALDRI  tre i kraft av ovennevnte årsaker.

4. Hver kommune kan få sin modell

Kommentar: Alle kommuner bør pålegges å fordele det kommunale tilskuddet
etter alder og oppholdstid i barnehagen, slik statstilskuddet fordeles.
Modeller utover dette blir da overflødig. En effektivt og rettferdig ordning.

5. Økonomisk likebehandlin nevnes ikke

Kommentar: Det er en skam at de kommunale barnehagene far full
kostnadsdekning mens vi private får dekket 85% av kostnadene.
Vi snakker om store summer, og en forskjell på 15% er mye penger.

6. Garanti for fmansierin  'elder bare barneha e lasser etablert til o med
2009.



Kommentar: Dette vil bety at det er lite sannsynlig at det blir opprettet flere
barnehageplasser etter 2009. Full dekning i dag betyr nødvendigvis ikke full
dekning om noen år, men hvem tør å satse med en slik ordning?

7. Kommunen vil s re om n e lasser skal få tilskudd 'elder o å utvidelser.

Kommentar: Vår kommune er en fattig kommune med mange gjeldshull. Vi er
derfor bekymret for at pengene vil gå til gjeldssanering og ikke til barnehagedrift.

8. Kommunen  skal få større  s rin  å o taket.

Kommentar: I vår kommune har vi samordnet opptak. Det medfører nok styring
fra kommunens side.

9. Kommunene vil bestemme mer av det som i da er bestemt i sentrale
forskrifter.
Vi ønsker ikke at kommunen skal bestemme mer enn de gjør i dag.
Da er det et bedre alternativ at kommunene overtar all barnehagedrift,-
kommunale og private.

Vi bor i  Kongsberg kommune som har fått mye negativ omtale i media i det siste grunnet kutt
i blant annet eldreomsorgen.

Hvis de sentrale myndigheter far det som de vil når det gjelder ovenstående, er vi redde de
private barnehagene blir neste salderingspost.

Med vennlig hilsen

Monica G. Jemtegaard Kari Fossan Ruud
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